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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének a szécsényi 

Városháza tanácskozótermében tartott, 2011. március 29-i rendkívüli 
ülésérıl  
 

Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 7 települési képviselı: 
 Antal Ferenc, Borda Tamás, Juhász Miklós, Makovinyi Sándor, Dr. 

Pintér Sándor, Smelkó István, Varga Béla (1530 órától) 
 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 
 Bárányné Márton Melinda aljegyzı 
 Rajkó Gyızıné Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetıje 
 Horváth Róbert Építési Mőszaki és Vagyonkezelı Osztály vezetıje 
 Klagyivik Mária jegyzıkönyvvezetı 
  
  
 

Stayer László polgármestear 

Üdvözli a megjelenteket. Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester asszony jelezte, 
hogy nem tud részt venni a mai ülésen, Varga Béla képviselı úr pedig, hogy késıbb 
fog megérkezni. Megállapítja, hogy képviselı-testület határozatképes, és a rendkívüli 
ülést 1500 órakor megnyitja A meghívóban jelezett napirendeket javasolja tárgyalásra, 
azzal a kiegészítéssel, hogy az egyebek napirend keretében a következıket tárgyalják 
meg: Hollókı község polgármesterének kérelme, Nagylóc Önkormányzata iskola 
felújítási pályázata, Kubinyi Ferenc Múzeum kérelme, az eMulti Coop Szövetkezet 
kérelme,  javaslat sportcélú pályázat benyújtására, és a THB-TRADE Kft. 
területvásárlási kérelme.  Kérdezi, van-e valakinek kiegészítı javaslata a napirendhez. 

Borda Tamás képviselı 

Egyebek napirendi pontban szeretne az iskolában tanító pedagógusok étkezési térítési 
díjával kapcsolatban indítványt tenni.  

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a napirend elfogadását. 
 
A képviselı-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta.  
 
Napirend:  
1.  Elıterjesztés a szociális rászorultságtól függı pénzbeli és természetbeni 

ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
megalkotására 
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2.  Elıterjesztés a gyermekétkeztetés térítési díjának és a személyes gondoskodást 
nyújtó szociális ellátások térítési díjának megállapításáról szóló rendelet 
módosítására 

3.  Elıterjesztés a gimnázium és mővelıdési ház főtéskorszerősítési - az 
„Épületenergetikai fejlesztések megújuló energiaforrás hasznosítással kombinálva” 
címő  - pályázatról  

4.  Egyebek 
 4.1. Képviselıi indítvány pedagógusok étkezési térítési díjával kapcsolatban 

4.2. Hollókı Önkormányzatának kérelme  
4.3. Elıterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, Általános Iskola, 

Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagintézményének (Általános iskola) 
felújítására vonatkozó pályázatról 

4.4. Elıterjesztés a Kubinyi Ferenc Múzeum kérelmének elbírálásához 
4.5. Elıterjesztés az eMulti Coop Szövetkezet kérelmének elbírálásához 
4.6. Elıterjesztés sportcélú pályázat benyújtására 
4.7. THB-TRADE Kft. (székhelye: 3170 Szécsény, Kölcsey út 6.) területvásárlási 

kérelme 
4.8. Képviselıi kérdések, felvetések 

 
 
1.  Elıterjesztés a szociális rászorultságtól függı pénzbeli és természetbeni 

ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
megalkotására 
(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.)  
Elıterjesztı: Bárányné Márton Melinda aljegyzı 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót a napirend elıterjesztıjének. 

Bárányné Máron Melinda aljegyzı 

Szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy a rendelettervezetet elküldte a törvényességi 
felügyeletet ellátó szervnek elızetes normakontrollra. Az általuk jelzett pontosításokat 
elfogadva és figyelembe véve átdolgozásra került a rendelettervet második szakasza az 
európai uniós normákhoz igazodva. E szerint a rendelet hatálya kiterjed Szécsény 
város közigazgatási területén életvitelszerően lakó és ott lakcímmel rendelkezı magyar 
állampolgárokra, bevándoroltakra, és letelepedettekre, hontalanokra, a magyar 
hatóságok által menekültként elismert személyekre. A harmadik fejezetnél a bérpótló 
juttatásra való jogosultság feltételeinél eredetileg az szerepelt, hogy a szociális törvény 
33. §-ában foglaltakon felül, az az aktív korúak ellátását kérelmezı személy, aki 
bérpótló juttatásra válik jogosulttá,  a jogosultság egyéb feltételeként köteles házának, 
kertjének rendben tartására, és az ingatlanhoz tartozó kert rendeltetésszerő 
használatára és mővelésére. A törvényességi felügyeletet ellátó szerv észrevételére a 
mővelésre vonatkozó rendelkezést kitöröltük, mert véleményük szerint ez a 
szabályozás már sok lenne, és a mővelést ellenırzését is el kellene végezni, ami 
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rendkívül nagy feladatot jelentene. A felügyeleti szerv véleménye az volt, hogy 
alapjaiban egy jól megalkotott rendelet, amely alkalmazható lesz.  
Kéri a képviselı-testületet, hogy a rendelettervezetet tárgyalja meg, és fogadja el. 

Stayer László polgármester 

Az elıterjesztést megtárgyalta a Szociális Bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse 
a bizottság véleményét. 

Dr. Pintér Sándor képviselı, a Szociális Bizottság elnöke 

A bizottság megtárgyalta a rendelettervezetet, megállapította, hogy világos, érthetı, a 
helyi viszonyokhoz alkalmazkodik, és dicséret illeti annak elkészítıjét. A Szociális 
Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a rendelettervezetet a képviselı-
testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a szociális bizottság javaslatát, és kéri a képviselık kérdéseit, véleményét 
az elıterjesztéssel kapcsolatban. 

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Úgy véli, hogy az önkormányzat szociális rendelete enyhébb, mint amit máshol 
alkalmaznak. Elég sok pénzt ad ki az önkormányzat, amit lehet, hogy nem pénzben 
kellene kiadni, hanem valamilyen más formában. A lakókörnyezet rendben tartásával 
kapcsolatban nem biztos, hogy el kellene fogadni a fölsıbb hivatal álláspontját, hogy 
ne kerüljön bele, hogy a kertet meg kell mővelni, mert igenis benne kell lenni, hogy a 
környezetét rendben tartja, a lakását rendben tartja, és úgy használja, ahogy kell. 

Bárányné Máron Melinda aljegyzı 

Megjegyzi, hogy a lakókörnyezet rendben tartása benne maradt a rendelettervezetben.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Hangsúlyozottan benne kell lennie, mert véleménye, hogy az nem hivatkozási alap, 
hogy nincs rá emberünk, aki ezt ellenırzi és betartatja. Azt gondolja, hogy 
mindenkinek oda kell erre figyelni, legyen az hivatali dolgozó, vagy képviselı, mert 
nagyon sok lakosnak okoznak ezek a gondok kellemetlenséget, például, amikor a 
rongyot égetik a szomszédban, meg hangoskodás van, meg szétverik az önkormányzati 
lakásokat. Ez igenis zavarja azokat az állampolgárokat, akik normálisan élnek. 
Úgyhogy azt gondolja, hogy a felsıbb szerv meghozhat dolgokat, de mi élünk ebben a 
városban és nekünk kell a rendeletünket úgy alakítani, hogy az megfeleljen nemcsak a 
szociálisan rászorultaknak, hanem a város átlagos lakosságának is.  
Az, hogy milyen összeghatárok vannak meghatározva, véleménye szerint megint 
képezhetné egy vita tárgyát, mint példádul az is, hogy ezt kézpénzben kell kifizetni, 
vagy valamilyen más formában.  
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Juhász Miklós képviselı 

Azt a szót, hogy „mővelés” annyira képlékeny dolognak tartja, hogy ellenırizhetetlen. 
Mit értünk az alatt, hogy mővelés, meg van ez valahol határozva? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

A mővelés alatt azt kell érteni a növényvédelemrıl szóló törvény szerint, hogy nem 
lehet gazos, gyomos, tehát ha ezeket a gyomokat kiirtja és rendben tartja a területet, az 
már mővelés, tehát nem haszonnövények termelését kell érteni ezalatt.  

Bárányné Máron Melinda aljegyzı 

Úgy gondolja, hogy ez a szakaszt a rendelettervezetben elég jól kibontásra került, elég 
sok feltételt megszabtunk, ami korábban nem volt, mivel erre csak január elsejétıl van 
módja az önkormányzatnak, hogy ilyen feltételhez is kötheti a bérpótló juttatásra való 
jogosultság vizsgálatát. És ezek a rendelkezések csak e támogatási forma, tehát a 
bérpótló juttatás esetében alkalmazhatók. Magasabb rendő jogszabály meghatározza, 
hogy az önkormányzat mit szabályozhat tovább, és igyekezett mindent belevenni, 
amire lehetıség volt, tehát nem kihagyni semmit belıle.  

Stayer László polgármester 

Képviselı úr felvetette, hogy esetleg nem pénzbeli juttatásként adni a támogatást. Arra 
gondolt, hogy esetleg élelmiszercsomagot adna az önkormányzat? Sajnos azt 
tapasztaljuk, hogy aki kiskaput akar, úgyis megtalálja, mert akkor azt teszi pénzé. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Tájékoztatásul elmondja, hogy eddig is gyakran úgy volt, hogy ha valaki gyógyszerre 
kérte a segélyt, be kellett mutatnia, hogy kiváltotta a receptet. Amikor főtésre kérték a 
támogatást, több esetben megszerveztük a tőzifa beszerzését és házhozszállítását, de 
még így is elıfordult, hogy volt, aki eladta a fát. Étkezési térítési díjnál pedig 
biztosított, hogy természetbeni ellátást adjunk. A családsegítı szolgálat munkatársai 
segítenek abban, hogy kinek adható pénzben, és kinek javasolt természetben adni a 
segély.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Elmúlt évben is volt olyan akció, hogy a gyerekek nyáron is kapjanak élelmiszert, és 
erre volt a konzerv, amit sokan tényleg eladtak, alig, hogy megkapták. Ezért javasolja 
azt, hogy nem konzervet kell adni, hanem melegételt biztosítani, amit nem lehet 
eladni.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Jó a gondolatmenet. A családsegítı szolgálat is segít az életvezetési problémák 
megoldásában az olyan családoknak, akik erre rászorulnak, de úgy véli ez még egy 
hosszabb folyamat lesz. 

 



 5 

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Most vannak fakivágások a városban, a kitermelt fát is fel lehetne használni 
segélyezésre, ami kiadáscsökkentést eredményezhetne az önkormányzatnak.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Egyelıre a telephelyen tároljuk a fát, és erre a célra szeretnénk majd felhasználni. 

Bárányné Máron Melinda aljegyzı 

Annyit szeretne még hozzáfőzni, és ezt a szociális bizottság itt ülı tagjai is meg tudják 
erısíteni, hogy nemegyszer már eleve úgy dönt a bizottság a segély elbírálásánál, hogy 
természetben, tartós élelmiszerben fogja megkapni a kérelmezı, kétszeri, vagy 
háromszori részletben, a bevásárlásnál pedig a családsegítı szolgálat munkatársai 
segédkeznek. A lakásfenntartási támogatás esetében a közmő-szolgáltatónak utalja a 
pénzt a hivatal, ahol a kérelmezınek tartozása van.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az elıterjesztett 
rendelettervezet elfogadását. Kéri, aki elfogja, igennel szavazzon. 
 

Fentiek után a képviselı-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal 
(ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
7/2011.(III.30.) önkormányzati rendelete 

a szociális rászorultságtól függı pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 

Rendelet szövege a jegyzıkönyv melléklete. 

 

2.  Elıterjesztés a gyermekétkeztetés térítési díjának és a személyes gondoskodást 
nyújtó szociális ellátások térítési díjának megállapításáról szóló rendelet 
módosítására 
(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
Elıterjesztı: Bárányné Márton Melinda aljegyzı 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az aljegyzı asszonynak, a napirendi pont elıterjesztıjének. 

Bárányné Máron Melinda aljegyzı 

Korábban egy rendeletben voltak szabályozva a gyermekétkeztetés térítési díjai, 
valamint a szociális ellátások térítési díjai. Most javaslatot teszünk a korábbi rendelet 
hatályon kívül helyezésére, és két különálló rendelet megalkotására. Indoka ennek, 
hogy a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló rendelet 
hatálya, egy felhatalmazás alapján, kiterjed a kistérség azon önkormányzatainak 
közigazgatási területére is, aki részt vesznek a Humánszolgáltató Intézményfenntartó 
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Társulásban, míg az étkezési térítési díjakról szóló rendelet csak Szécsény 
közigazgatási területén hatályos. Az étkezési térítési díjak megállapítására vonatozó 
rendelettervezetben semmi nem változott, tehát ugyanazok a díjak szerepelnek, 
emelésre vonatkozó javaslatot nem tartalmaz. A személyes gondoskodást nyújtó 
szociális ellátások térítési díjára vonatkozó javaslat, a pénzügyi osztályvezetı asszony 
segítségével, a megfelelı számítási módszerrel került kiszámításra, ami az elmúlt 
évhez képest egy jelentısebb emelkedést jelent. Ettıl sajnos nem tudunk eltérni, az 
adott település önkormányzata a hiányzó összeget, ha úgy ítéli meg, akkor 
megfinanszírozza. Kéri a képviselı-testületet a rendelettervezetet megtárgyalására és 
elfogadására.  

Stayer László polgármester 

Az elıterjesztést megtárgyalta a Szociális Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Dr. Pintér Sándor képviselı, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 

A Szociális Bizottság mindkét rendelettervezetet megtárgyalta, és mindkettıt 
egyhangúlag javasolja elfogadásra a képviselı-testületnek. 

Stayer László polgármester 

A Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta az elıterjesztést, kéri elnök urat, hogy 
ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság is egyhangúlag javasolja a két rendelettervezet elfogadását a 
képviselı-testületnek.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottságok javaslatát. Kéri a képviselık kérdéseit, véleményét az 
elıterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, elıször a személyes gondoskodást nyújtó szociális 
ellátások térítési díjáról szóló rendelettervezetet bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselı-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
8/2011.(III.30.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások 
térítési díjáról  
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Szécsény Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 1. § (3) 
bekezdésében, a 16. § (1) bekezdésében, a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 92. § (1)  
bekezdésében  és a  115. §-ában, a gyermekek védelmérıl és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 29. §-ában, 
valamint a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési 
díjáról szóló 29/1993.(II.17.) Kormányrendeletben kapott 
felhatalmazás alapján, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. törvény 8. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében 
eljárva a következıket rendeli el:  
 

1. § 
A házi segítségnyújtás gondozási óradíja (figyelembe véve az egy 
ellátottra jutó szolgáltatási önköltség és a normatív állami hozzájárulás 
különbségének egy ellátottra jutó összegét): 80 Ft/óra. 

 
2. §  

A házi segítségnyújtásnál a gondozott jövedelmi viszonyának 
függvényében, az alábbi kedvezményes díjtételeket határozza meg: 

 
Jövedelem határ 

Ft/hó 
Házi segítségnyújtás 

Ft/óra 
-  42 750 30 
42 751 - 71 250 60 
71 251 -  80 

  
3. § 

(1) A jelzırendszeres házi segítségnyújtás gondozási óradíja 
(figyelembe véve az egy ellátottra jutó szolgáltatási önköltség és a 
2011. évi támogatás különbségének egy ellátottra jutó összegét): 20 
Ft/nap. 
 
(2) A jelzırendszeres házi segítségnyújtásnál a gondozott jövedelmi 
viszonyának függvényében, az alábbi kedvezményes díjtételeket 
határozza meg: 

 
Jövedelem határ 

Ft/hó 
Házi 

segítségnyújtás 
Ft/óra 

-  42 750 10 
42 751 - 71 250 15 
71 251 -  20 
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4. § 
Az ellátott vagy a hozzátartozó írásban vállalhatja a mindenkori 
intézményi térítési díj megfizetését. 

 
5. § 

(1)  Ez a rendelet 2011. április 1-jén hatályba.  
 
(2) Ezzel egyidejőleg hatályát veszti a gyermekétkeztetés térítési 
díjának és a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési 
díjának megállapításáról szóló 4/2009. (II.18.) önkormányzati rendelet 
2. §, 3. §, 4. § és a 4/A. §-a, és az ezt módosító 6/2010.(II.24.) 
önkormányzati rendelet.  
 
Szécsény, 2011. március 29. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes fıjegyzı 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
Fenti rendelet 2011. március 30-án kihirdetésre került. 

 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja az étkezési térítési díjak megállapítására vonatkozó 
rendelettervezet elfogadását. Kéri, aki egyetért vele, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselı-testület a rendelettervezetet elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
  

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
9/2011.(III.30.) önkormányzati rendelete 

az étkezési térítési díjakról 
 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselı-testülete  a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 1. § (3) 
bekezdésben és a 16. § (1) bekezdésében, a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 115. §-ában, a 
gyermekek védelmérıl és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. törvény 148. § (1)-(3) bekezdésben, valamint a személyes 
gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 
29/1993.(II.17.) Kormányrendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 
helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következıket 
rendeli el: 
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1. § 
(1) A bölcsıdei étkeztetésért fizetendı térítési díj: egésznapos ellátás 
326 Ft/nap + ÁFA. 
 
(2) Az óvodai háromszori étkeztetésért fizetendı térítési díj: 297 
Ft/nap + ÁFA,   

 ebbıl:  
a) tízórai 52 Ft/nap+ ÁFA  

 b) ebéd  193 Ft/nap+ ÁFA 
 c) uzsonna 52 Ft/nap+ ÁFA. 
   
(3) A iskolai háromszori étkeztetésért fizetendı térítési díj: 372  
Ft/nap + ÁFA,   

 ebbıl:  
a) tízórai 62 Ft/nap + ÁFA   

 b) ebéd 247  Ft/nap+ ÁFA  
 c) uzsonna 63 Ft/nap+ ÁFA.  
  
(4) Gimnáziumi ebéd térítési díja: 247 Ft/nap + ÁFA.    
 
(5) Felnıtt ebéd térítési díja: 534 Ft/nap + ÁFA.    
 
(6) ÁFA mértéke a mindenkor érvényben lévı ÁFA törvény szerint. 
 

2. § 
(1) Ez a rendelet 2011. április 1-jén lép hatályba.  
 
(2) Ezzel egyidejőleg hatályát veszti a gyermekétkeztetés térítési 
díjának és a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési 
díjának megállapításáról szóló 4/2009.(II.18.) önkormányzati rendelet, 
valamint az ezt módosító 14/2009.(VIII.19.) önkormányzati rendelet. 
 
Szécsény, 2011. március 29.  

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes fıjegyzı 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 
Fenti rendelet 2011. március 30-án kihirdetésre került. 

 

 

A napirend tárgyalása után megérkezett az ülésre Varga Béla képviselı. A képviselı-

testület létszáma a továbbiakban: 8 fı.  
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3.  Elıterjesztés a gimnázium és mővelıdési ház főtéskorszerősítési - az 
„Épületenergetikai fejlesztések megújuló energiaforrás hasznosítással 
kombinálva” címő  - pályázatról 
Elıterjesztı: Stayer László polgármester 

 
 

Stayer László polgármester 

A legutóbbi ülésen tárgyalta a képviselı-testület a gimnázium és mővelıdési ház 
főtéskorszerősítésre benyújtandó pályázat elıkészítését. A testület talán ráérzett arra, 
hogy lehet, hogy nem kellene elkapkodnunk, és nem szavazta meg a szerzıdéskötést 
az akkor ajánlatot tett céggel, hanem döntést hozott arról, hogy további ajánlatokat kell 
kérni, hogy megnézzük van-e esetleg más lehetıség. Azért mondta ezt a ráérzést, mert 
közben információkat kaptunk arról, hogy ennek a KEOP 2011-4.9.0 pályázatnak, 
amirıl a múlt héten szó volt, a keretösszege 8 milliárd forint, és az ott pályázható 
maximális összeg 250 millió forint pályázónként. Mivel ilyen szőkös a keret, úgy néz 
ki, hogy a kétszázmillió forint fölötti pályázatokat valószínőleg nem is fogják 
tárgyalni. Ezért két lehetıségünk adódik, vagy most nem pályázunk egyáltalán, vagy 
csak a mővelıdési házra adjuk be a pályázatot, ami 100-110 millió forint körül összeg 
lenne. Várhatóan nyár végén fogják kiírni a KEOP 5-ös pályázatot, ami lényegesen 
nagyobb keret-összeggel gazdálkodik majd, és ott az egy pályázóra jutó összeg is 
lehet, hogy duplája lesz annak, amit most rendelkezésre bocsátnak. Ennek ismeretében 
azt javasolja, hogy a korábban meghozott határozatot, melyet a két önkormányzati 
intézmény - a mővelıdési ház és a gimnázium épületének - főtéskorszerősítésére 
vonatkozó pályázat benyújtására hozott a képviselı-testület, helyezze hatályon kívül. 
Természetesen a mővelıdési ház főtését a következı főtési szezon elıtt meg kell 
oldani, az erre vonatkozó lépéseket idıben meg kell tenni. 
Az elıterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét. 

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság is meghallgatta a polgármester úr által elmondott érveket, és 
javasolja a meghozott határozat visszavonását. 

Stayer László polgármester 

Kéri a képviselık véleményét az elmondottakkal kapcsolatban.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

A mővelıdési ház főtését mindenképpen meg kell oldani még a főtési szezon kezdete 
elıtt, még ha csak ideiglenes megoldás lesz is, viszont azt is célszerő lenne helyben 
megvalósítani, mivel a megfelelı helyiség rendelkezésre áll az épületben.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a KEOP-2011-4.9.0 
pályázati felhívásra pályázat benyújtására vonatkozó 98/2011.(III.23.) számú határozat 
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hatályon kívül helyezésére vonatkozó javaslatot. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselı-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
100/2011.(III.29.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselı-testülete, a Krúdy 
Gyula Városi Mővelıdési Központ és Könyvtár Szécsény, Ady Endre 
út 12. sz. alatti épületének és a II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola Szécsény, Rákóczi 
út 90. sz. alatti gimnáziumi épületének főtéskorszerősítésére irányuló 
pályázat benyújtására vonatkozó 98/2011.(III.23.) számú határozatát 
hatályon kívül helyezi.  
 
Határidı: értelemszerően 
Felelıs: Polgármester 

 
 
4.  Egyebek 
4.1. Képviselıi indítvány pedagógusok étkezési térítési díjával kapcsolatban 
 

Borda Tamás képviselı 

Amit szeretne indítványozni, tulajdonképpen kapcsolódik a mai napon tárgyalt egyik 
napirendi ponthoz, az étkezési térítési díjakhoz. Egyrészt örül annak, hogy nem 
változtak, másrészrıl pedig az igazgató asszonnyal beszélgettek róla, hogy a 
képviselı-testület elé próbálja meg behozni a következıt. Az ebéd térítési díja 670 
forint, és kérik megvizsgálni annak lehetıségét, hogy nem lehetne-e ezt, az 
intézményben tanító pedagógusok számára, elıállítási áron megszavazni. Ugyanis van 
aki, fıleg amikor helyettesít, reggeltıl estig is ott van, illetve az egyik legfıbb indokuk 
az lenne, hogy se cafetériát, semmiféle különjuttatást nem kapnak a pedagógusok. 
Véleménye szerint ez egy gesztus lenne a pedagógusok felé. Kéri a képviselı-testületet 
a javaslat megtárgyalására.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Csak kiegészíteni szeretné, hogy ebbe a körbe az óvónıket is bele kellene venni.  

Borda Tamás képviselı 

Igaz, pedagógusokat mondott, de az összevont intézmény dolgozóira vonatkozik 
javaslata.  
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Dr. Pintér Sándor képviselı, a Szociális Bizottság elnöke 

Támogatja az indítványt. 

Varga Béla képviselı 

Egyetért az elıtte szólóval. 

Borda Tamás képviselı 

Az is egy pedagógiai szempont lenne, hogy lehet, a gyerekeknek is jót tenne, ha példát 
mutat a tanító néni, hogy ott étkezik velük, és megeszi az ebédet. Azt el kell mondani, 
hogy sokat javult az ételek minısége, ezt szúrópróbaszerően ellenırizni szokták. Jók a 
visszhangok a szülık részérıl is, hogy pozitív irányban változott az étkezés minısége.  

Stayer László polgármester 

Kérdezi a pénzügyi osztályvezetı asszonyt, hogy kell-e valamilyen számításokat 
végezni ezzel kapcsolatban.  

Rajkó Gyızıné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezetı 

Döntéshozatal elıtt mindenképpen kell számításokat végezni arra vonatkozóan, hogy 
ennek milyen költségvonzata van az önkormányzatra nézve, és konkretizálni kell azt 
is, hogy minden dolgozóra vonatkozik-e a javaslat. Meg kell vizsgálni, hogy ez 
hogyan épül be az intézmény költségvetésébe, mivel az iskola önálló intézményünk, 
ennek az elıirányzat módosítását fogja érinteni. Tehát mindenképpen összegszerően 
alátámasztott javaslat alapján lehet döntést hozni a kérdésben, és ez attól függ, hogy 
hány dolgozó kívánja igénybe venni ezt a lehetıséget, ami éves szinten milliós 
nagyságrendő tétel is lehet.   

Stayer László polgármester 

A javaslat arra vonatkozott, hogy a nyersanyag költséget kelljen kifizetniük. Az ebédet 
úgyis megfızi a konyha, legfeljebb 50-60 fıvel nagyobb mennyiséget fognak 
készíteni, és úgy véli, ez jelent olyan nagy rezsiköltség emelkedést.  

Dr. Pintér Sándor képviselı, a Szociális Bizottság elnöke 

Javasolja, hogy a számítások elkészülte után tárgyalja meg az elıterjesztést a Pénzügyi 
Bizottság is, és tegyen javaslatot a döntéshez. 

Stayer László polgármester 

Úgy véli, az elmondható, hogy az elvet támogatja a testület. Kéri az indítványozó 
képviselı urat, hogy elızetesen készítsenek felmérést az iskolában arra vonatkozóan, 
hogy várhatóan hányan élnének a lehetıséggel, ha az adott lenne. Ennek ismeretében a 
pénzügyi osztály elkészíti a szükséges számításokat, hogy a képviselı-testület 
megalapozott döntést tudjon hozni. A napirend vitáját bezárja azzal, hogy az 
elıterjesztést egy késıbbi testületi ülésen napirendre fogja tőzni.  
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4.2.  Hollókı Önkormányzatának kérelme  
(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
Elıterjesztı: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az írásos elıterjesztésben tájékoztatást adott arról, hogy Hollókı község 
polgármestere kérelemmel fordult felé, hogy a Hollókıi Általános Iskola és 
Napköziotthonos Óvoda 5-8. évfolyamos tanulóinak fogadásáról Szécsény Város 
Önkormányzata kössön megállapodást Hollókı Község Önkormányzatával. A hollókıi 
felsı tagozatos diákok fogadására ez idáig Nógrádsipek Önkormányzatával volt 
megállapodásunk, de a gyerekek eddig is a szécsényi intézménybe jártak, ezért látják 
célszerőnek, hogy önkormányzatunkkal kössenek megállapodást. A megállapodást 
hiánypótlásként kell csatolniuk a Nógrád Megyei Kormányhivatalnál, a 4 osztályos 
általános iskolájuk továbbmőködéséhez szükséges engedély meghosszabbítási 
kérelemhez. Kéri a képviselık kérdéseit, véleményét a kérelemmel kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy ez azt jelenti, hogy a közoktatási társulás bıvül Hollókı 
Önkormányzatával. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Nem bıvül a társulás.  

Dr. Pintér Sándor képviselı, a Szociális Bizottság elnöke 

Úgy véli semmi akadálya a kérelem teljesítésének. 

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy többletkiadást nem jelent ez önkormányzatunk számára. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Nem jelent, mindössze 4-5 fı diákról van szó, akik eddig is a szécsényi iskolába 
jártak. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki egyetért vele, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselı-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
101/2011.(III.29.) számú határozata 
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Szécsény Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a határozat 
mellékletének megfelelıen elfogadja Hollókı Község 
Önkormányzatával a Hollókıi Általános Iskola és Napköziotthonos 
Óvoda (3176 Hollókı, József A. út 1.; OM azonosító szám: 032240) 5-
8. évfolyamos tanulóinak Szécsény Város Önkormányzata 
fenntartásában mőködı II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskolában történı 
fogadásáról szóló megállapodást. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 
aláírására. 
 
Határidı: azonnal, illetve értelemszerően 
Felelıs: Stayer László polgármester 

 
 
4.3. Elıterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, Általános Iskola, 

Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagintézményének (Általános 
iskola) felújítására vonatkozó pályázatról 

 

Stayer László polgármester 

Nagylóc község polgármestere kereste meg azzal a kérelemmel, hogy iskolaépületük 
felújítására pályázatot szeretnének benyújtani a Belügyminisztérium által kiírt 
önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésre, s mivel a Szécsény-Nagylóc-
Nógrádszakál Közoktatási Intézményfenntartó Társulásban a gesztor önkormányzat 
Szécsény, ezért a pályázat benyújtásáról a döntést képviselı-testületünknek kell 
meghozni. A pályázathoz szükséges saját erı biztosítását Nagylóc Község 
Önkormányzatának Képviselı-testülete vállalta.  
A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az elıterjesztést, kéri elnök urat, hogy tájékoztassa 
a testületet a bizottság javaslatáról. 

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság a pályázat beadását javasolja elfogadásra, azzal a kitétellel, hogy 
Nagylóc adjon garanciát az önerı vonatkozásában, és a pályázat megelılegezése 
tekintetében dokumentált formában, írásban. A bizottság egyhangúlag tette meg 
javaslatát. 

Stayer László polgármester 

Maximálisan egyetért a Pénzügyi Bizottság kiegészítésével, amit a garancia 
vonatkozásában tett, tehát amennyiben meg kell elılegezni bármiféle pénzösszeget a 
pályázat során, azt Nagylóc önkormányzata elıre kell, hogy biztosítsa.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Csak akkor támogatja, ha kifizetik, amivel még Szécsény önkormányzatának 
tartoznak. 
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Dr. Pintér Sándor képviselı, a Szociális Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy azt lehet tudni, pontosan mennyi tartozásuk van felénk. 

Rajkó Gyızıné pénzügyi és intézményirányítási osztályvezetı 

Pontosan nem tudja most megmondani, de jelentıs tartozást mutattak ki az elızı évre, 
amire még nem kapott választ írásban, hogy mit nem fogadnak el az elszámolásban.   

Stayer László polgármester 

A maga részérıl ennyire szigorú kikötést nem tenne, hogy a pályázat benyújtását a 
tartozás kifizetéséhez kössék. A Pénzügyi Bizottság javaslatát támogatja, hogy írásbeli 
garanciát kérjenek a fent elmondottak szerint. 

Makovinyi Tamás képviselı 

Csak azzal feltétellel tudja támogatni a pályázat benyújtását, amit a Pénzügyi Bizottság 
megszavazott.  

Dr. Pintér Sándor képviselı, a Szociális Bizottság elnöke 

Egyetért az elıtte szólóval, ez minimum feltétel legyen. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a pályázat benyújtására 
vonatkozó határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki ezzel egyetért, kézfenntartással 
jelezze. 
 
Fentiek után a képviselı-testület 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
102/2011.(III.29.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselı-testülete hozzájárul, 
hogy Szécsény Város Önkormányzata, mint a Szécsény-Nagylóc-
Nógrádszakál Közoktatási Intézményfenntartó Társulás gesztor 
önkormányzata a „Bölcsıdék és közoktatási intézmények 
infrastrukturális fejlesztése” tárgyú pályázatot benyújtsa. 
 A pályázathoz szükséges saját erı biztosítását Nagylóc Község 
Önkormányzatának Képviselı-testülete vállalta.  
 

A pályázat célja:  
A II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola nagylóci tagintézményének (Általános iskola – 
Nagylóc, Rákóczi út 117.) felújítása. 
 

A beruházás összköltsége:    30.282.155 Ft 
Igényelt támogatás:    27.253.939 Ft 
Saját erı:   3.028.216 Ft 
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A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert a további 
szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidı: Pályázat benyújtására: 2011. április 1. 
Felelıs: Polgármester  
  

Stayer László polgármester 

Az elızı határozathoz kapcsolódva, a Pénzügyi Bizottság javaslatát figyelembe véve, 
szavazásra bocsátja az írásbeli garancia kérésére vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, 
aki azzal egyetért, igennel szavazzon. 
 
Fentiek után a képviselı-testület 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
103/2011.(III.29.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete a „Bölcsıdék és 
közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztése” tárgyú 
pályázatot, amely a II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, Általános 
Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola nagylóci tagintézményének, az 
iskola épületének (Nagylóc, Rákóczi út 117.) felújítása vonatkozik, 
csak abban az esetben nyújtja be, ha Nagylóc Község 
Önkormányzatának Képviselı-testülete határozatot hozott az önrész 
megfizetésének vállalásáról, és írásbeli garanciát vállal arra, hogy 
amennyiben a projekt befejezéséhez a támogatási összeget meg kell 
elılegezni, akkor azt biztosítja.   
 
Határidı: azonnal, illetve értelemszerően 
Felelıs: Stayer László polgármester 

 

 

4.4.  Elıterjesztés a Kubinyi Ferenc Múzeum kérelmének elbírálásához 
(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
Elıterjesztı: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Önkormányzatunk 2006-tól folyamatosan segítséget nyújt a Kubinyi Ferenc Múzeum 
hétvégi nyitva tartásához. A múzeum igazgatója most is kérte a 4 fı teremır 
alkalmazásához a hozzájárulásunkat, hiszen a foglalkoztatottak nélkül a múzeumot hét 
végén zárva kellene tartani. A teremırök alkalmazását 2011. május 1-tıl induló - 5 %.-
os önrészt igénylı - közfoglalkoztatás keretében a Nógrád Megyei Kormányhivatal 
Munkaügyi Központ Szécsényi Kirendeltségénél benyújtandó rövid idejő 
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közfoglalkoztatási pályázat keretében oldanák meg. A pályázatban 2 fıt 2011. május 
01-tıl 2011. augusztus 31-ig, 2 fıt 2011. szeptember 01-tıl 2011. december 31-ig 
igényelnének. A megvalósuló közfoglalkoztatás önrészét Szécsény Város 
Önkormányzatától kérik. A foglalkoztatás megvalósulásához együttmőködési 
megállapodást kell kötni Nógrád Megye Önkormányzatával. 
Az elıterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság javasolja az 5 % önerı biztosítását a tervezett közfoglalkoztatás 
céljára. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kéri a képviselık kérdéseit, véleményét az 
elıterjesztéssel kapcsolatban. 

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Mennyi kiadást jelent ez az önkormányzatnak? 

Stayer László polgármester 

Éves szinten 80 ezer forintot.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Támogatja, de ezt a két embert a megye ugyanúgy felvehetné.   

Antal Ferenc képviselı, az Oktatási, Mővelıdés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Reméli, hogy az a két fı foglalkoztatott csak szécsényi lakos lesz, ha az 5 %-os önerıt 
a város biztosítja. 

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Az jó lenne, ha a múzeum nyitva lenne hétvégén, különösen, hogy úgy tudja, a 
múzeumot vissza akarják minısíteni kiállítóhelyre.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az elıterjesztésben 
szereplı határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki egyetért az abban foglaltakkal, 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselı-testület a javaslatot 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
104/2011.(III.29.) számú határozata 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete a határozat 
mellékletét képezı együttmőködési megállapodást jóváhagyja a 
kulturális örökség megóvása, a szécsényi Kubinyi Ferenc Múzeum 
látogatottsága, Szécsény város idegenforgalmának növelése érdekében. 

2011. évre rövid idıtartamú közfoglalkoztatásra kiírt, Nógrád Megyei 
Önkormányzat által beadott pályázat alapján támogatja a Szécsényi 
Kubinyi Ferenc Múzeumnál foglalkoztatni kívánt teremırök (2 fı 
2011. május 01-tıl 2011. augusztus 31-ig, valamint 2011. szeptember 
01-tıl 2011. december 31-ig újabb 2 fı) foglalkoztatását. Ennek 
keretében az 5 %-os önrészt biztosítja. 

Felhatalmazza a polgármestert az együttmőködési megállapodás 
aláírására. 
 
Határidı: azonnal, illetve értelemszerően 
Felelıs: Stayer László polgármester 

 
 
4.5. Elıterjesztés az eMulti Coop Szövetkezet kérelmének elbírálásához 
 Elıterjesztı: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Ismert, hogy az eMulti Coop Szövetkezet a volt szeméttelepen végez munkálatokat, 
szelektív hulladékválogató csarnok épülne ott meg, és munkalehetıséget biztosít majd 
több embernek. Egy fölhasználati megállapodást kell kötnünk a szövetkezettel, nekik 
egy pályázathoz lenne szükségük arra, hogy ezt végleges formába öntsük. Elmondja, 
hogy vannak bizonyos és lényeges pontok, amik egyelıre kipontozva szerepelnek a 
tervezetben, például, hogy mennyi az éves használati díj. Sajnos elég szoros a határidı, 
ezért a szövetkezet azt kéri, hogy a képviselı-testület adja meg az engedélyt, hogy ezt 
a megállapodást az alpolgármester asszonnyal közösen megköthessük. Biztosít 
mindenkit, hogy csak olyan megállapodást kötnek az alpolgármester asszonnyal, 
amely az önkormányzat részére kedvezı, és következı testületi ülésen beszámol arról, 
hogy milyen formában került aláírásra ez a megállapodás.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Aggályai, törvényességi észrevételei vannak a megállapodás tervezettel kapcsolatban, 
mind a ráépítéssel, mind a használati idıvel, mind a használati díjjal, mind a 
tevékenységbıl eredı környezeti károk viselésével kapcsolatban, mert nincs a 
megállapodástervezetben szabályozva, továbbá az építési pályázat meghiúsulásával 
kapcsolatos kötelezettségeket, kérdéseket is bele kell foglalni a megállapodásba. Mi 
történik akkor, ha megszőnik a beruházásból eredı hulladék-feldolgozó tevékenység, 
továbbá amikor eltelt a pályázatban elıírt fenntarthatósági idı, szükség esetén kinek 
kell elbontani, milyen kárfelelısséggel, milyen határidıvel? - e kérdéseket 
mindenképpen pontosítani kell. A földhasználó és ráépítı kizárólagos földhasználati 
jogot kér, ez is kérdéses számára, mert az kiterjedne a bekötı útra is,  azonban a lezárt 
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szeméttelep egy rekultiváció elıtt álló szeméttelep, mellyel kapcsolatban 
kötelezettségei vannak a tulajdonos önkormányzatnak. A polgármester úr azért kérte a 
felhatalmazást a megállapodás aláírására, mert az eMulti Coop-nak a pályázatot záros 
határidın belül be kell adni, és a szerzıdést mellékelni kell hozzá, azonban a 
szerzıdésben e kitételeknek szerepelnie kell. 

Stayer László polgármester 

A felvetett kérdéseket természetesen tisztázni fogják, az alpolgármester asszonnyal 
együtt, a megállapodás aláírása elıtt, és errıl számot fog adni a testületnek. Kéri, hogy 
aki az alpolgármester asszonnyal együtt történı megállapodás aláírására való 
felhatalmazással egyetért, az igennel, és kézfenntartással szavazza meg.  
 
Fentiek után a képviselı-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
105/2011.(III.29.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete megtárgyalta az 
eMultiCoop Szociális Szövetkezet (Szécsény, Rákóczi út 41.) a 
szécsényi 0103/4 hrsz. alatti 2 ha 786 m2 területő ingatlanra vonatkozó 
földhasználati és ráépítési megállapodását. A képviselı-testület 
felhatalmazza a polgármestert és az alpolgármestert, hogy az 
önkormányzat számára kedvezı feltételekkel kösse meg a 
megállapodást, melyrıl a képviselı-testületet a soron következı rendes 
ülésén tájékoztassa.    
 
Határidı: azonnal, illetve értelemszerően 
Felelıs: Stayer László polgármester 

 
 
4.6.  Elıterjesztés sportcélú pályázat benyújtására 
 Elıterjesztı: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Ez a BM által kínált lehetıség, egy 90 %-os támogatottságú pályázat beadására van 
lehetıség, „Iskolai és utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, felújítás” témakörében.  
A Sportegyesület elnöke kereste meg azzal a kéréssel, hogy jó lenne, ha a Kossuth-
ligeti sporttelepen egy ilyen fejlesztést megvalósítanánk, például vízellátás megoldása, 
főtéskorszerősítés és nyílászárók cseréje az öltözı épületén. A pályázható keret 10 %-a 
lehet eszközbeszerzés. Az igényelt támogatás 20 millió forint lenne, melyhez 5.661. 
075 Ft önrészt kell biztosítani. A pályázat beadási határideje április 1-je, ezért a 
pályázati anyag elıkészítése már megkezdıdött.  
A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az elıterjesztést, kéri elnök urat, adjon 
tájékoztatást a bizottság állásfoglalásáról. 
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Antal Ferenc képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság javasolja a képviselı-testületnek a pályázat beadását, és a 
szükséges önrész vállalását.  

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a sportcélú pályázat 
benyújtására vonatkozó határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki elfogadja, 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselı-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
106/2011.(III.29.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete pályázatot nyújt 
be a Belügyminiszter 7/2011.(III.9.) BM rendeletében „Iskolai és 
utánpótlás sport infrastruktúra-fejlesztés, felújítás” címen kiírt 
pályázatra a Kossuth-liget sporttelep infrastrukturális fejlesztésének 
megvalósítására.  
A kivitelezés teljes költsége: 25 661 075 Ft 
Az igényelt támogatás: 20 000 000 Ft 
Önrész: 5 661 075 Ft 
A képviselı-testület a pályázathoz szükséges önrészt az önkormányzat 
2011. évi költségvetési tartalékából biztosítja. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására. 
 
Határidı: azonnal, illetve értelemszerően 
Felelıs: Stayer László polgármester 

 
 
4.7.  THB-TRADE Kft. (székhelye: 3170 Szécsény, Kölcsey út 6.) területvásárlási 

kérelme 
(Kérelem a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
Elıterjesztı: Horváth Róbert mőszaki osztályvezetı 

 

Horváth Róbert Építési Mőszaki és Vagyonkezelı Osztály vezetıje 

Tájékoztatja a képviselı-testületet, hogy a mai napon érkezett egy kérelem a THB-
TRADE Kft. meghatalmazott képviselıjétıl, hogy a szécsényi 1998 hrsz-ú, 1 ha 
nagyságú belterületi ingatlant megvásárolnák az önkormányzattól. Pályázati források 
felhasználásával szeretnének egy zöldség-gyümölcs raktárépületet megépíteni. Tíz új 
munkahelyet teremtenének ezzel a beruházással. Tekintettel arra a tényre, hogy 
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tudomása szerint ez egy nem terhelt ingatlan, és értékesíthetı, azt javasolja a 
képviselı-testületnek, hogy kíséreljék meg az értékesítést. Az ingatlan mővelési ágból 
már kivont terület. Elsı lépésként természetesen fel kell értékeltetni az ingatlant.  

Bárányné Máron Melinda aljegyzı 

A kérelmezı jelenleg csak egy szándéknyilatkozatot kér a képviselı-testülettıl, mert 
szükséges a pályázatukhoz, mivel telephely kialakítására irányul a pályázat.  

Dr. Pintér Sándor képviselı, a Szociális Bizottság elnöke 

Tehát most csak elvi álláspontot kérnek a testülettıl? 

Horváth Róbert Építési Mőszaki és Vagyonkezelı Osztály vezetıje 

Igen. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. Kéri, aki elfogadja, kézfenntartással jelezze.  
 
Fentiek után a képviselı-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
107/2011.(III.29.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a THB-
TRADE Kft. (székhelye: 3170 Szécsény, Kölcsey út 6., adószáma: 
14567717-2-12) kérelmére a Kft. részére értékesíti a szécsényi 1998 
hrsz-ú, 1 ha nagyságú belterületi ingatlant, zöldség-gyümölcs raktár 
megépítés céljára.  
 
Határidı: azonnal, illetve értelemszerően 
Felelıs: Polgármester  

 
 
4.8. Képviselıi kérdések, felvetések 
 

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

A múltkori képviselı-testületi ülésen is feltett egy kérdést, ami „költıi” maradt, mert 
nem tudja, hogy történt-e rá intézkedés. A patak fölé a fahíd a Turgárban visszakerült-
e? 

Horváth Róbert Építési Mőszaki és Vagyonkezelı Osztály vezetıje 

Itt két hídról beszélünk, csak hogy mindenki egységesen lássa a kérdést, ezzel 
kapcsolatban azt a tájékoztatást adta a múltkor, hogy kért ajánlatot a 
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Városüzemeltetési Kft-tıl, hogy mennyiért csinálnák meg a hidat. İk válaszoltak, 
hogy mondjuk meg, mibıl és hogyan legyen. A közútkezelı társulásnak a szakemberei 
megrajzolták, hogy hogyan kellene kinéznie a hídnak, ezt a rajzot a Kft. a mai napon 
megkapta, tehát várjuk az ajánlatot tılük. Valószínőleg most ezen dolgoznak. Amint ár 
lesz, abban a pillanatban tudjuk hozni a testület elé, hogy megrendeljük-e a két hídnak 
- a benczúrinak és a patakon lévınek - az elkészítését.  

İze János városi fıépítész 

İ úgy értette, hogy azt a kis személyi átjáró hidat kellene visszahelyezni a patakra, 
amit lebontottak, hogy az árvíztıl megmentsék. Ezen a hídon jártak a tugáriak a 
földjükre. Véleménye szerint azt kell megvizsgálni, hogy az a híd visszatehetı-e. 

Horváth Róbert Építési Mőszaki és Vagyonkezelı Osztály vezetıje 

Errıl szól a válasza, hogy a közútkezelı társaság szakemberei elkészítik azt a rajzot, 
amely alapján, figyelembe véve, hogy nem lenne baj, ha nem mosná el minden 
alkalommal a hidat a víz, tehát jól meg kellene emelni ezt a Szentlélek patakon lévı 
hidat, erre készítettek egy vázlatot, amire várjuk az ajánlatot.  

Smelkó István képviselı, az Oktatási, Mővelıdési és Sport Bizottság elnöke 

Ha most elkezdünk hidat magasítani, tervezni, és megfelelı szakembert keresni, hogy 
megépítse, akkor ebbıl sose lesz híd, mert nem tudjuk kifizetni. Jó volt az a fahíd, 
amin átjártak az emberek, ha megemelkedett a víz, akkor kivitte oldalra és nem volt 
benne kár. Csak vissza kellene helyezni azt a hidat, és el lenne felejtve a probléma, 
mert ebbıl megint nem lesz semmi.  

Horváth Róbert Építési Mőszaki és Vagyonkezelı Osztály vezetıje 

Jó, akkor holnap megírja a levelet a Kft-nek, hogy úgy tegyék vissza, ahogy volt. 
Elnézést kér, ha úgy jött ki, mintha hátráltatni szeretné a dolgot, csak szeretett volna 
olyan megoldást találni, amivel akár ott is maradhatna az a híd, és nem kellene minden 
alkalommal visszarakni.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, megköszöni mindenki munkáját, és az ülést a 
napirendek megtárgyalása után 1715 órakor bezárja. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes fıjegyzı 

Stayer László  
polgármester 

 


